
Referat fra udvidet bestyrelsesmøde d. 7. oktober 2019 

Punkt Referat 
Overordnet plan Der er enighed om, at det  bedste er at beholde de nuværende træningsarealer og 

etablere et nyt klubhus, hvor det eksisterende er placeret. 
 
Alternativt vil vi gerne købe en af de eksisterende pavilloner ved skolen. 
 

Finansiering,  
 

Budget  projekt nyt klubhus 

Nedtagning eksisterende hus 
 

60.000 

Etablering af fundament, 
kloakering etc. 

 
40.000 

Køb af pavillon 
 

250.000 

Ombygning/ Indretning af 
pavillon 

 
40.000 

Etablering af udendørsareal 
 

10.000 

Transport af pavillon 
 

50.000 

Samlet pris 
 

450.000 

Uforudsete udgifter 10 % 
 

45.000 

Forventet udgift 
 

495.000 

 
Vi søger landsforeningen om med finansiering. 
Rikke undersøger mulighederne 
Samtidig undersøges om vi må søge finansiering fra  sponsorer samtidigt. 

Tidsplan Kommunens afdeling Kultur og Fritid arbejder på at finde en midlertidig placering til 
os, da klubhuset er i en forfatning der nødvendiggør at vi flytter ud. 
 
Vi starter med udflytning nu, når kommunen finder et sted. Michael kan 
opmagasinere møbler etc. 
 
Derefter nedtages nuværende klubhus – GT bestiller når vi er klar. 

 

Tilstede: Rikke, Bettina, Nanna, Michael og Brian. Stine er på barsel. 


